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Interpelacja w sprawie ·wymiany opraw w rejonie al. Smorawiiiskiego. 
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Miasto od kilku lat realizuje w ramach środków na tzw. bieżące utrzymanie sieci 

oświetleniowej modernizację oświetlenia ciągów pieszych polegającą przede wszystkim na 

wymianie starych opraw sodowych na nowoczesne i energooszczędne oprawy typu LED. 

W poprzednich latach takie pracP wykonano m. in. w wąwozie na Kalinowszczy'l,nie, w wąwozie 

dzielnicy Rury - LSM, skwerze przy ul. Gospodarczej, czy wąwozie pod al. Kompozytorów 

Polskich. Jest to bardzo pożądane działanie, które bezwzględnie wymaga kontynuacji w larach 

następnych. 

Biorąc pod uwagę tegoroczne ograniczenia budżetowe proszę,· aby w roku obecnym 

zrealizować kolejny etap tych prac obejmujący wymian'{ starych opraw sodowych na nowe oprawy 

typu LED (parkowe) przy ciągach pieszych prowadzących od chodników wzdłuż 

al. Smorawińskiego do kładki dla pieszych pomiędzy ul. Kiepury i ul. Paganiniego znajdującą się 

przed wiaduktem nad al. Solidarności. 

Aktualnie oświetlenie wlw ciągów pieszych, które stanowi majątek miejski, funkcjonuje w 

postaci starych, kilkunastolemich opraw sodowych - w większości wyposażonych w klosze typu 

„kula" (bardzo już zżólkni�te ), które powodują szkodliwe zjawisko tzw. zanieczyszczenia 

świetlnego. Liczę więc na przychylenie się do mojego postulam w zakresie ich wymiany. 
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